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Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk Dykerihistorisk Förening                   Protokoll nr 56 

Org nr 802422-8457  

___________________________________________________________________________ 

 

Datum:  2019-02-23, kl 16.00 
 

Lokal:   Dyktankhuset. 

 

Närvarande: Birgitta Forsén, ordförande 

Hans Bohlin, vice ordförande 

  Åke Johansson, kassör 

Kent Forsén, ledamot 

Hans Forsman, suppleant 

  Magnus Waldau, suppleant 

  Lars Gustafsson, klubbmästare 

  (Aleksi Quispe, medlem) 

 

Möte öppnas: Birgitta Forsén hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat. 

Val av sekreterare 

för mötet:  Till sekreterare för mötet valdes Kent Forsén.  

 

Fastställande av dag- 

ordningen: Föreslagen dagordning godkändes, bilaga 1. 

 

Val av två justerings- 

män:  Hans Bohlin och Magnus Waldau valdes att justera protokollet.

  

Protokoll från före- 

gående möte: Protokoll från föregående möte den 20 januari (nr 55) godkändes.  

Birgitta Forsén kollar med Tomas Jangvik vad han menar med att 

”tidningen inte bör innehålla alltför många återberättande artiklar”.  

 

Ekonomi, medlemmar,  

sponsorer: Vi har lovats 20 000:- av SAAB-Kockum. Tack har skickats till 

företagets kommunikationschef. Då pengarna inte har kommit 

beslutades att Kent Forsén tillskriver SAAB-Kockum med frågan 

om hur man önskar förfara med utbetalningen. Ska SDHF skicka  

faktura ?  

 

 Samtidigt informerar vi om att ”Underwater Defence Technology 

(UWC)” äger rum på Älvsjömässan 13-15/5 och meddelar att vi då 

  om önskemål finns kan visa Dyktankhuset för SAAB-Kockum och 

eventuella gäster . 

  Kent föreslog att alla företag som sponsrar SDHF ska komma i   

 åtnjutande av samma förmåner som silver- och guldsponsorer.  

 Beslutades att så ska ske och att SAAB-Kockum informeras  

 härom. Inbjudan till evenemanget i maj skall skickas. 

  

  

 



 

 2(4) 
 

Birgitta meddelade att ännu en dykprofil har lämnat oss – Lars- 

Gunnar ”Westis” Westfeldt. Hans familj har beslutat att eventuella  

gåvor skall skänkas till SDHF. Birgitta administrerar detta och 

sammanställer ett ”minnesdokument”, som överlämnas i samband 

med begravningen, som Kent och Birgitta skall  närvara vid. 

 

Pågående ärenden: Hemsidan  

Fungerar bra. 

 

Facebook 

Fungerar bra. Birgitta Björkskär sköter detta i samarbete med 

ordföranden. 

 

SMM, samarbetsavtal, m m 

SMM har ännu inte hört av sig med sina synpunkter på samarbets-

avtalet. Birgitta kontaktar. 
 

SMM har sökt bygglov för den av RAÄ godkända utrymnings-

vägen mot Spritmuseet. 
     

 Hans Forsmans utförliga beskrivning av elsystemet och belysning  

i Dyktankhuset tillsammans med beskrivning av våra elproblem 

kommer att skickas till SMM.  

Önskemål från vår sida är att punktbelysningen ska kunna släckas 

via ett fåtal strömbrytare i anslutning till mässen vid den där 

befintliga centralen vid nedgången till mässen/köket. 

 

Vi har fått en ny förteckning över de föremål som SDHF lånar av 

SMM. Överraskande fanns inte Fahnehjelms-hjälmen med ! 

Birgitta kontaktar SMM.  

 

Då dyktankhuset är att betrakta som en viktig länk mellan 

Vasamuseet, Sjöhistoriska museet och det nya Vrakmuseet, 

bör vi ta upp den viktiga frågan om den digitala framtiden och 

anslutning till Vasamuseets och/eller Sjöhistoriska museets 

fiberkabel och vidare undersöka om vi kan bli en naturlig del av 

det digitala bildarkiv som finns, genom att designa vårt eget arkiv 

på samma sätt. Birgitta kontaktar SMM och sonderar läget. 

 

Magnus Waldau föreslår att vi presenterar oss för Vasamuseet och 

berättar vilka vi är och vad vi gör. Birgitta undersöker en lämplig 

tidpunkt.  

   

Container, arbete med avveckling 

Söndagen den 24/2 skall Hans Forsman, Magnus Waldau och 

Lasse Gustafsson besöka containern och sortera ut föremål som 

ska sparas och de som ska säljas.  

Bland föremålen finns ett flertal dykardräkter. Dessa bör 

fotograferas och några kan sannolikt säljas till andra dykeri-

historiska föreningar. 
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Beslutades att Staffan von Arbin ska få vara ”först i kundkön”.  

Han kan tänka sig en reglering av arvodet för Signallinan vid köp 

av föremål.  

Även David Decker, Nederländerna, har visat intresse av att köpa 

föremål.  
 

 

Guideutbildning 

Tomas Jangvik meddelade att arbetet med guidepärmen och 

utbildningen av guider kommer att fortsätta senare i år.  

En träff med samtliga guider planeras senare i år.  

Tomas har även tagit fram en bemanningslista för öppethållandet 

av Dyktankhuset under 2019. 

 

ROV-projekten 

Att renovera den gamla ROV-en till önskvärt skick genom främst 

avrostning och målning visar sig vara förenat med enormt arbete. 

Lennart Nilssons bildarkiv och M/S Belos gamla loggböcker bör 

efterforskas med målet at söka ytterligare information om ROV-

en.  
 

Bert Westenberg håller kontakten med bröderna Kent och Peter 

Lögdberg angående den nyare ROV-en # 60 (Christine). 

Målsättningen är att vidta åtgärder för att få denna i användbart 

skick.   

 

Carlssondräkten 

Hans Bohlin håller kontakten med dräktverkstaden. Material till en 

ny dräkt finns.  

 

Vision Framtiden  

Kungahuset har inbjudits till såväl studiebesök i Dyktankhuset som 

deltagande i jubileumsfestligheterna, men avböjt.  
 

Arbetet med att söka sponsorer går vidare.  
 

SDHF har fått löfte om en professionellt utförd kostnadskalkyl 

rörande tillbyggnaden av Dyktankhuset. Kent håller kontakten. 

 

Filmerna 

 Ett par filmer har lämnats till AMF för digitalisering  - ”Elba”, 20 

minuter, och ”Let´s go skindiving”, 20 minuter. Avsikten är att 

dessa ska visas på Dykmässan i Göteborg.  

 

 Signallinan 

 Glädjande finns det gott om material även inför nästa utgåva. 

Ambitionen är att bl a få med en artikel om vårt evenemang i maj.  

  

Jubileumsboken: Arbetet med boken löper som planerat. I boken kommer även att 

finnas en bild med de som var med och räddade Dyktankhuset 

1979. På bilden finns 17 personer, varav 7-8 fortfarande lever. 
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  Samma bild kommer även att tryckas upp på aluminiummaterial 

(Gobond) i formatet 70 x 75 cm för placering på insidan av entré-

dörren i Dyktankhuset.  

                                            

 

Dykmässan: Tomas Jangvik är huvudansvarig. Förutom Tomas har följande 

anmält sitt närvarande: Birgitta och Kent, Magnus, Åke, Inger och 

Bert. Dessutom kommer ytterligare några medlemmar att hjälpa 

till. Allt löper enligt planerna. 

 

Årsmötet: Förslag till budget diskuterades och skall skickas ut till styrelsen 

för komplettering . Presenteras på årsmötet. 

  

  I budgeten hade föreslagits inköp av dator. Styrelsens ledamöter 

enades dock om att avvakta med detta tills vi tagit ställning till 

helheten i vår digitala framtid (se under ”SMM, samarbetsavtal, 

mm). 

 

Jubileet, evenemanget   

2019: 30 personer har till dags dato anmält sig. Därtill kommer   

styrelsemedlemmar. 10 deltagare har redan betalat in 

evenemangsavgiften. 
 

  Birgitta Forsén har sammanställt ett förslag till arbetsfördelning.  

  Lasse Gustafsson har gjort en rad inköp för evenemanget. 

 

Övriga frågor:  Vid det traditionsenliga  årsmötet på Sjögården representeras 

SDHF av Hans Bohlin och Magnus Waldau.  

 

Nästa styrelsemöte: Nästa styrelsemöte äger rum via Skype tisdagen den 16 april  

klockan 19.00. 

  

Mötets avslutas: Ordförande tackade de närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet 

 
Kent Forsén 

 

Justeras    Justeras   

                                                                     
                                    

Magnus Waldau   Hans Bohlin   


